
خرده خبر

شهباززاده، رفسنجانی شد
سجاد شهباززاده مهاجم تیم فوتبال استقلال پس از توافق 
با مدیران این باشگاه و با بخشیدن بخشی از مطالباتش، از 
جمع آبی پوشان جدا شد. پس از آن بود که سایت باشگاه 
مــس رفســنجان از جذب ایــن بازیکن خبر داد و نوشــت: 
»شهباززاده مهاجم باتجربه فوتبال ایران که فصل گذشته 
در اســتقلال تــوپ می زد، با تأیید ســاکت الهامــی و بعد از 
توافق با مدیران باشگاه رسماً به مس رفسنجان پیوست.« 
شــهباززاده که ســابقه پوشــیدن تیم های اســتقلال، آلانیا 
اسپور ترکیه، القطر، سپاهان، سایپا و... را در کارنامه دارد، 
در لیگ بیست و یکم با پیراهن سپاهان ۲۰ گل زد و عنوان 

آقای گلی لیگ برتر را به دست آورد.

یک طلا و یک برنز در یونیورسیاد
مهــدی حاج موســایی اولیــن طــلای تکواندو در مســابقات 
یونیورســیاد دانشــجویان جهان را بــه نام خود ثبــت کرد. در 
ادامه این مسابقات، حاج موسایی تکواندوکار وزن منفی 54 
کیلوگرم ، بعد از شکست حریفانی از امریکا، هند و تایلند راهی 
دیدار نهایی شد، در مبارزه پایانی هم اوتاجونوف از ازبکستان را 
تسلیم خود کرد تا طلا را به گردن بیاویزد.همچنین رضا شبانی 
ملی پوش ریکرو در نیمه نهایی این مسابقات با شکست 7-1 
مقابل کماندار ژاپن، راهی دیدار رده بندی شــد. او در آخرین 
گام، نماینــده مولداوی را 5-6 شکســت داد و به برنز رســید تا 

اولین مدال ریکرو تاریخ مسابقات یونیورسیاد را کسب کند.

اولین تمرین نوجوانان در سن خوآن
تیــم والیبــال نوجوانــان، بعداز ظهــر امروز در ســن خوآن 
آرژانتیــن اولیــن تمریــن را قبــل از قهرمانی جهــان انجام 
می دهد. کار سخت شاگردان محمد وکیلی از فردا با شروع 
رقابت هــای قهرمانــی جهان در آرژانتین شــروع می شــود. 
تیــم وکیلــی ســاعت 4:30 بامــداد دیــروز بــه وقــت تهران 
بــه ســائوپائولو رفت و بــا اســتراحت چند ســاعته در هتل 
اسلاویروی ســائوپائولو به سمت سن خوآن پرواز کرد. آنها 
بعد از پرواز 17 ساعته به بوینوس آیرس می رسند و با پرواز 
بعدی هم به سن خوآن می روند وساعت 2:30 بامداد امروز 
به سن خوآن میزبان قهرمانی جهان می رسندو با استراحت 

و ریکاوری بعدازظهر امروز تمرین می کنند.

21
irannewspaper.ir irannewspaper

ورزشی سه شنبه  10 مرداد 1402  شماره 8246

آغاز تمرینات شاگردان 
درستکار 

دومین عموزاد 
هم آمد

تمرینـــات  جدیـــد   دور 
د  ا ز آ کشـــتی  تیم ملـــی 
اعزامـــی بـــه مســـابقات 
جهانی ۲۰۲۳ بلگـــراد در 
کمپ تیم هـــای ملی آغاز 
می شـــود. اردوی قبلـــی 
آزادکاران پنجـــم مـــرداد به پایان رســـید و بعـــد از پنج روز اســـتراحت، 
تمرینـــات از امروز بار دیگر اســـتارت می خورد. میلاد والـــی زاده در 57 
کیلـــو، رضا اطـــری در 61 کیلو، رحمان عمـــوزاد در 65 کیلو، امیرمحمد 
یزدانـــی در 70 کیلو، یونـــس امامی در 74 کیلو، محمـــد نخودی در 79 
کیلو، حســـن یزدانی در 86 کیلو، کامران قاسم پور در 92 کیلو، مجتبی 
ع در 125 کیلوگـــرم ملی پوشـــان  گلیـــج در 97 کیلـــو و امیرحســـین زار
کشـــتی آزاد در مســـابقات جهانی 2023 بلگراد هســـتند؛ مسابقاتی که 
اولیـــن انتخابـــی تیم المپیـــک پاریس روزهـــای 25 تا 28 شـــهریور در 
صربســـتان برگزار خواهد شـــد، امـــا دور جدید تمرینـــات آزادکاران در 
شـــرایطی در کمپ تیم های ملی آغاز می شـــود که بـــا توجه به وضعیت 
اردونشـــینان و همچنین نتایج رقـــم خورده در جام مشـــترک المنافع 
در ولادی قفقاز، تغییراتی در لیســـت نفرات دعوت شـــده به اردو ایجاد 
شـــد. به نظر می رســـد محمدعلی عمـــوزاد قهرمـــان وزن 65 کیلوگرم 
ایـــن تورنمنت که عملکرد قابل قبولی در روســـیه داشـــت، جزو نفرات 
دعوتـــی اســـت. محمدعلی بـــرادر دوقلـــوی رحمان عموزاد اســـت که 
در وزن بـــرادرش هم کشـــتی می گیرد و حـــالا به یکـــی از مدعیان این 
وزن تبدیل شـــده اســـت. رحمان عموزاد که ســـال 2022 مدال طلای 
بزرگســـالان جهان را به خـــود اختصاص داد، با قهرمانی در مســـابقات 
آســـیایی قزاقســـتان صاحـــب دوبنده تیم ملـــی در مســـابقات جهانی 

شـــده است.

غیبت قهرمان سال گذشته در لیگ برتر کشتی آزاد!
بیست وسومین دوره لیگ برتر کشتی باشگاه های کشور اواخر شهریورماه برگزار می شود. با 
توجه به برگزاری قدرتمند لیگ برتر کشتی در چند سال اخیر و حضور کشتی گیران عنوان دار 
داخلی و خارجی، ســازمان لیگ فدراسیون کشتی قصد دارد این مسابقات را در سال  جاری 
باشکوهتر از سال های گذشته برگزار کند. تاکنون در کشتی آزاد تیم های بانک شهر، ستارگان 
ســاری، انبوه ســازان هوتن و دانشگاه آزاد اســلامی و در کشــتی فرنگی تیم های فولاد مبارکه 
سپاهان، زاگرس جنوبی، رعد پدافند ارتش، دانشگاه آزاد اسلامی و سینا صنعت ایذه اعلام 
آمادگی کرده اند. رقابت های ســال گذشته لیگ برتر کشــتی آزاد با قهرمانی تیم پترو پالایش 
بلیش تاکستان به پایان رسید، اما این تیم امسال هنوز به صورت رسمی برای حضور در لیگ 
سال ۱۴۰۲ اعلام آمادگی نکرده است. به گفته یکی از مربیان این تیم اقدامات اولیه و لازم برای 

تیمداری در لیگ صورت گرفته است، اما چند روز دیگر برای نهایی شدن زمان نیاز داریم.

۳ ایرانی در یک وزن رقابت های جهانی کشتی آزاد!
رقابت های کشــتی قهرمانی سال ۲۰۲۳ جهان با حضور ۳ ایرانی در یک وزن برگزار می شود. 
این مســابقات در حالی از دیروز تا ۱۵ مردادماه در شــهر اســتانبول ترکیه برگزار می شــود که 
بر اســاس برنامــه، دیدار های رشــته آزاد از روز جمعــه )۱۳مردادماه( آغاز می شــود و از نکات 
برجســته این رقابت ها می توان به حضور ۳ کشــتی گیر ایرانی در وزن ۵۵ کیلوگرم اشاره کرد. 
طبق لیست اعلامی قرار است در وزن ۵۵ کیلوگرم امیررضا تیموری زاد از ایران و ۲ کشتی گیر 
دورگه یعنی دانوش جوکار از بریتانیا و آریا یوشــیدا از ژاپن به مصاف سایر رقبا بروند. دانوش 
جوکار کشــتی گیر ایرانی تیم بریتانیا در بوشــهر به دنیا آمده، اما قبل از تولد یک ســالگی به 
انگلیس رفته اســت.خودش می گوید: »واقعاً ایران و کشتی را عاشقانه دوست دارم. تقریباً 
زمانی که ۸ ســاله بودم کشتی را در شهر منچستر شــروع کردم. در حال حاضر ۱۶ سال سن 
دارم و کشــتی تمام زندگی من است، البته می دانم راه سختی در پیش دارم، اما تمام تلاشم 
را می کنم تا در آینده به موفقیت برسم.«او تاکنون ۵ بار قهرمان انگلیس و ۵ بار هم قهرمان 
بریتانیا شده و مدال طلای مسابقات قهرمانی ایرلند را در سال ۲۰۱۸ در دوبلین و در رده سنی 
زیر ۱۵ سال کسب کرده است. سال گذشته هم در اوپن تالین مدال طلا گرفت و امسال نیز در 
تالین که بزرگ ترین تورنمنت کشتی در اروپا با حدود ۲۰۰۰ کشتی گیر از سراسر جهان است، 
صاحب مدال نقره شــد. در تورنمنت بین المللی اوکراین به  عنوان نایب قهرمانی رســید، در 
مسابقات جهانی مدارس زیر ۱۵ سال در بلگراد ۲۰۲۱ روی سکوی سوم ایستاد و در رقابت های 

اوپن سال ۲۰۲۱ لهستان، یونان و آلمان هم قهرمان شد.

چالش زردپوشان اصفهانی  در آستانه آغاز لیگچالش زردپوشان اصفهانی  در آستانه آغاز لیگ

سپاهان سقف بودجه را قبول ندارد!سپاهان سقف بودجه را قبول ندارد!

تاج اعلام کرد 
نه سپاهان و 

نه باشگاه  های 
دیگر نباید 

از قانون 
تخطی کنند. 

قانون برای 
همه یکسان 
است و همه 

باشگاه ها 
بودجه شان را 
اعلام کرده اند

گزارش روز

لیـــگ  ســـازمان  امســـال،  مـــاه  خـــرداد 
بـــه  را  بودجـــه  ســـقف  دســـتور العمل 
باشـــگاه های لیـــگ برتـــری اعـــلام کـــرد 
داشـــتند  اطـــلاع  باشـــگاه ها  مدیـــران  و 
نمی توانند رقمی بیش از ســـقف اعلامی 
در فصل نقل و انتقـــالات پرداخت کنند. 
باشـــگاه های لیگ برتری طـــی هفته های 
گذشـــته فرم های سقف بودجه شان را به 
سازمان لیگ فوتبال تحویل داده اند و این 
ســـازمان پس از بررسی مســـتندات رقم 
اعلامی، فرم هـــای هر باشـــگاه را به مرور 
منتشر می کند. بر اساس فرم های بودجه 
منتشرشـــده، تاکنـــون تراکتور با ســـقف 
بودجه ۳۲۹ میلیارد و ۲۵۰ میلیون تومان 
بیش ترین ســـقف بودجـــه را دارد و پس 
از آن پرســـپولیس با ۳۲۵ میلیارد تومان 
قـــرار گرفته اســـت. البته اســـتقلال هم 
ســـقف بودجه ۳۳۰ میلیاردی به سازمان 
لیگ اعلام کرده اما این سازمان تا سقف 
۳۰۰ میلیارد تومان بودجه این باشـــگاه را 
مورد تأیید قرار داده اســـت. در این میان، 
سپاهان یکی از تیم هایی است که سقف 
بودجه خود را اعلام نکرده است. سپاهان 
با اینکـــه مانند دیگر نماینـــدگان ایران در 

لیـــگ قهرمانان آســـیا می تواند تا ســـقف 
325 میلیارد تومان هزینه کند، درخواست 
کرده ســـقف بودجه افزایش پیدا کند که 
سازمان لیگ به صورت رسمی درخواست 
این باشگاه برای ســـقف قرارداد را رد کرد. 
سپاهان در حالی با چنین چالشی مواجه 
شـــده که برای این شـــرایط، دو حالت را 
می توان متصور بود؛ اول اینکه، سپاهان 
با توجه به خریدهـــا و به کارگیری اعضای 
جدیـــد، بیـــش از ســـقف بودجـــه هزینه 
کرده است. در این حالت قطعاً مدیریت 
باشـــگاه با علم بر وجود قانـــون، مرتکب 
اشتباه شده و حالا ناچار به تعدیل هزینه 
و احتمالاً قبول هزینه جریمه فسخ بعضی 
بازیکنان اســـت که خود چالش و حاشیه 
جدیدی در ابتـــدای لیگ بـــرای این تیم 
ایجاد خواهد کرد. حالت دوم این اســـت 
که ســـپاهان هنوز از ســـقف بودجه عبور 
نکرده اما با توجه به تکمیل نشـــدن نقل 
و انتقالاتش، هنوز تیمش ناقص اســـت. 
در این حالت هم، محاســـبات اقتصادی 
و مدیریتی ســـپاهان اشتباه است که چرا 
فکر عاقبـــت کار را نکرده اســـت؛ آن هم 
برای تیمی که قصد دارد در ســـه تورنمنت 
مختلـــف )لیـــگ، جـــام حذفـــی، لیـــگ 
قهرمانان آسیا( مقابل رقبا قرار گیرد و در 
همین ابتدای مســـابقات به دلیل اشتباه 

مدیریتی یک گام عقب می افتد.

 دردسر ساکت و سپاهان
مهـــدی تـــاج، رئیـــس فدراســـیون فوتبال 
در مواجهه با ســـؤال ایســـنا دربـــاره تلاش 
باشـــگاه ســـپاهان برای افزایش رقم سقف 
بودجـــه، گفـــت: »فدراســـیون محکـــم در 
ایـــن خصوص ایســـتاد. این بـــرای رئیس و 
مســـئولان فدراســـیون خیلی بار داشت و 
نمی گویم چقدر به ما فشار آمد. نه سپاهان 
و نه باشگاه  های دیگر نباید از قانون تخطی 
کنند. قانون برای همه یکسان است و همه 
باشگاه ها بودجه شـــان را اعلام کرده اند.« 
با این اوصـــاف باید دید حالا که محمدرضا 
ســـاکت مدیرعامـــل باشـــگاه ســـپاهان در 
افزایش ســـقف بودجه تعیین شده از سوی 
فدراســـیون فوتبال و ســـازمان لیگ ناکام 
مانده ، چطـــور قصـــد دارد ایـــن موضوع را 
مدیریت کنـــد. یکی از راه هـــای پیش  روی 
مدیران سپاهان، تعدیل قرارداد ستاره های 
جدید سپاهان است که می تواند به جنجالی 

غیر قابل تصور در این تیم منجر شود.

ساکت: قانون سقف بودجه سراپا 
اشتباه است

لبـــاس  از  رونمایـــی  مراســـم  در  ســـاکت 
ســـپاهان در واکنش به اعلام نکردن فرم 
سقف بودجه ســـپاهان به ســـازمان لیگ 
گفت: »برخی اشـــتباهات در قوانین وضع 
شـــده که به صـــورت مکتوب به ســـازمان 

لیـــگ و فدراســـیون فوتبال اعـــلام کردیم 
تـــا نشـــان دهیـــم چشـــم و گوش بســـته 
چیزی را امضا نمی کنیم. مدعی هســـتیم 
شفافیت های مالی ما به گونه ای بود که در 
طول سال های متمادی مجوز حرفه ای را با 
آخرین استانداردهای AFC و فیفا دریافت 
کردیـــم. از طریق نهادهـــای بین المللی و 
نظام مدیریتی باشگاه مورد ارزیابی و بررسی 
قرار گرفتیم و در دو سال گذشته از طریق 
شـــرکت سوئیسی باشـــگاه در بخش های 
مختلف مورد ارزیابی قرار گرفت.« او ادامه 
داد: »اگر به عنوان آخرین باشـــگاه بودجه 
خود را اعـــلام خواهیم کرد، بـــه این دلیل 
اســـت که مقررات ســـرا پا اشـــتباه است. 
اشـــتباهات را مکتوب کردیم و بـــه آقایان 
گفتیم. ما روز یکشنبه اتمام حجت مان را 
بر مقررات امسال اعلام کردیم. چه مقررات 
۳۰  گانه که بسیاری از آنها جای اشکال دارد 
و چه موارد مالی که دقت نظر در آن نشده 
اســـت. تا امروز هیچ اعتراض میدانی هم 
نکردیم؛ همه اعتراضات رسمی و از طریق 
مراجع انجام شد تا بگوییم قوانین را رعایت 
می کنیم، چون قائل به یک نظام درست و 
شـــفاف هســـتیم. اشـــکالات را می بینیم، 
می گوییـــم و مصلحت  اندیشـــانه برخـــورد 
می کنیم. مجوز حرفه ای سال هاســـت که 
بر سیســـتم ما مهر تأیید زده و از نهادهای 

بین المللی گواهی ها را دریافت کردیم. «

علی خطیر، سرپرست مدیرعاملی باشگاه استقلال، دیروز جلسه ای با مهدی 
تاج برگزار کرد و خطیر در این جلسه مشکلات مختلف استقلال را به اطلاع 
رئیس فدراسیون رساند. در این بین قرار بود جواد نکونام، سرمربی استقلال 
هــم خطیــر را در این جلســه همراهی کند کــه این اتفــاق نیفتــاد و او در این 
جلسه غایب بود. خطیر پس از برگزاری این جلسه گفت: »این نشست ها در 
راستای مشکلاتی که در زمینه باشگاه داری بویژه باشگاه های بزرگ استقلال و 
پرسپولیس وجود دارد، به صورت روتین برگزار می شود. در همین راستا روزانه 
با فدراســیون ارتباط و مکاتبه داریم.« او در خصوص حذف اســتقلال از آسیا 
بیان داشت: »ان شــاءالله باشگاه استقلال با تشکیل کارگروه ویژه ای، به جد 
بحث حرفه ای سازی را پیگیری می کند که این اتفاقی که امسال رخ داد و منجر 
به حذف باشگاه شد، دیگر تکرار نشود و باعث آزردگی هواداران خوب باشگاه 
استقلال نشود. به هواداران قول می دهم تا زمانی که من هستم این اتفاق دیگر 
برای باشگاه اســتقلال رخ نخواهد داد.« خطیر ادامه داد: »موضوع دیگر هم 
بحث بدهی هایی بود که از قبل بابت تبلیغات باعث به وجود آمدن اختلافاتی 
شده بود و منجر شد به طور موقت پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه بسته شود. 
با قول تاج، این پرونده هم پیگیری می شود. تاج در جایگاه پدر فوتبال ایران 
است و همیشه نگاه حمایتی نسبت به دو باشگاه استقلال و پرسپولیس داشته 

است. او قول داد حمایت های لازم را از استقلال داشته باشد.«

تاج: کار استقلال با پول نه، با ساختن حل می شود
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال هم پس از برگزاری جلسه اظهار داشت: 
»به نظر من استقلال یکی از پرافتخارترین تیم های آسیا است که می تواند بار 
دیگــر برای ایران افتخارآفرینی کند. اولین موضوعــی که با خطیر در موردش 
صحبــت کردیم، رفع موانعی اســت که بــرای مجوز حرفه ای حضــور در لیگ 
قهرمانان آسیا برای این باشگاه ایجاد شده است. اطمینان دارم بزودی خطیر 
و مجموعه اش این موانع را رفع خواهند کرد و دیگر شاهد حذف استقلال از 
آسیا نخواهیم بود.« او در مورد بسته بودن پنجره استقلال گفت: »اطمینان 
دارم بزودی با رفع برخی موانع، اســتقلال شرایط بسیار خوبی را رقم خواهد 
زد. اســتقلال بابت قراردادهای قبلی بدهی هایی به سازمان لیگ و مجموعه 
فدراسیون دارد که به همین دلیل پنجره شان بسته بود اما ان شاءالله این پنجره 
باز خواهد شــد.« وی درخصوص نامه سرپرســت سازمان لیگ برای پیگیری 
بحــث ورود بانوان و همچنین اینکه با توجه به اعلام وزیر بهداشــت مبنی بر 
احتمــال تعطیلی شــهرهای دارای دمای بالای ۴۰ درجه، چقــدر احتمال دارد 
لیگ برتر با این تفاسیر به تعویق بیفتد، بیان داشت: »بحث گرما یک موضوع 
جدید است اما لیگ باید مطابق الزامات قانونی برگزار شود. سرپرست سازمان 
لیگ به من نامه نوشت و من هم این نامه را همراه با نامه فیفا به وزارت کشور 
و میراحمدی ارســال کردم. در این هفته قبل از شــروع لیگ جلسه ای برگزار 

خواهیم کرد تا مشخص شود لیگ با چه شرایطی باید اداره شود.«

غیبت نکونام در جلسه با رئیس فدراسیون

خطیر: دیگر اجازه نمی دهم 
استقلال از آسیا حذف شود

تراکتور صدرنشین 
بودجه لیگ برتر

براساس میزان بودجه ای که 
باشگاه ها به سازمان لیگ 

اعلام کرده اند، تراکتور با ۳۲۹ 
میلیارد و ۲۵۰ میلیون تومان 

صدرنشین است و پرسپولیس 
هم با ۳۲۵ میلیارد تومان در رده 
دوم قرار گرفته است. استقلال 

۳۳۰ میلیارد تومان بودجه اش 
را اعلام کرده که مورد پذیرش 

سازمان لیگ قرار نگرفته است. 
فولاد ۳۰۰ میلیارد تومان، گل گهر 

۲۸۲ میلیارد و ۴۶۱ میلیون 
تومان، نساجی ۱۸۴ میلیارد و 
۳۰۰ میلیون تومان، ذوب آهن 

۱۸۰ میلیارد تومان، صنعت نفت 
۱۳۰ میلیارد تومان، آلومینیوم 
۱۲۰ میلیارد تومان، شمس آذر 

۹۰ میلیارد تومان، استقلال 
خوزستان ۹۰ میلیارد تومان، 

هوادار 7۲ میلیارد و ۶۰۰ میلیون 
تومان و پیکان 7۰ میلیارد تومان 

سقف بودجه شان است.

مربی جدیدی به کادر فنی اضافه نمی شود

کارخانه: ما چاره ای جز قهرمانی نداریم

 
در  روزهــا  ایــن  والیبــال  ملی پوشــان 
آرامــش، بــرای قهرمانــی مــردان آســیا 
تمرین می کنند. تمریــن برای میدانی 
ســخت و جبران ناکامی لیگ ملت ها. 
این بار در جدالی نفسگیر با شاخ های 
قهرمانــی.  هت تریــک  بــرای  آســیا، 
هت تریــک در مســابقه ای هشــت روزه 
که 28 مردادماه در ســالن غدیر ارومیه 

استارت می خورد.
والیبالی ها که طبق برنامه سرمربی، سه 

روز تمرین دارند و یک روز اســتراحت، 
بعد از تاسوعا و عاشورا، شنبه در سالن 
فدراســیون تمرین را از سر گرفتند که 
دیروز کار تمام شــد و امروز اســتراحت 
و  فــردا  اردونشــین  بازیکنــان  دارنــد. 
پنجشــنبه تمرین می کنند و جمعه به 
ارومیــه می رونــد. رقابت هــا 28 مرداد 
شــروع می شــود و تیم ایران یک هفته 
زودتر در ارومیه اردو می زند تا به شرایط 
آب و هوایــی میزبــان رقابت هــا عادت 
کنند. مصطفی کارخانه سرپرست تیم 
ملی با تأیید این خبر می گوید: »شرایط 
تیم ملی خوب است و بازیکنان و حتی 
میــلاد عبادی پور خیلــی جدی تمرین 
می کنند. بازیکنان بعد از لیگ ملت ها 
ریــکاوری خوبــی داشــتند و بــا تمرین 
خیلی خوب، مصمم هستند تا قهرمان 

شــوند. تیم جمعه به ارومیــه می رود تا 
در شــرایط آب و هوایــی آنجا تمرینات 
را ادامــه دهــد.« بــه گفتــه او، تیم ملی 
محکوم به قهرمانی در آسیاست: »تیم 
در لیگ ملت ها نتیجه خوبی نگرفت و 
بنابراین برای جام مردان آسیا محکوم 
به قهرمانی است. شک نکنید والیبال 
بــرای دلجویــی از طرفدارانش چاره ای 
جــز قهرمانی نــدارد و بــرای تحقق این 
هــدف تلاش می کند. فدراســیون هم 
پــای کار اســت. بــا دعــای خیــر مردم 
امیدواریــم در ارومیــه اتفاقــات خوبی 

رقم بزنیم.«
سرپرســت تیم ملی فعلاً حضور مربی 
جدید در کادر فنــی را منتفی می داند: 
»قرار بود پاول بعد از لیگ ملت ها نیاید، 

اما با استعفای محمود افشاردوست، 

فدراسیون با پاول تمدید کرد و بنابراین 
فعلاً مربی جدیدی به کادر فنی اضافه 

نمی شود.«
اسپک

مهری رنجبر
روزنامه نگار


